
Дарко Бабаљ 

Питања постављена Савјету министара БиХ: 

1. Зашто Савјет министара БиХ до сада није дао сагласност за Правилник о 

унутрашњој организацији Агенције за превенцију корупције и координацију 

борбе против корупције? 

2. Коме је у интересу да опструише рад Агенције у времену када је корупција један 

од највећих проблема у БиХ? 

3. Да ли Савјет министара БиХ не зна или не жели да ради посао за који још увијек 

прима плату или је можда некоме у Савјету министара БиХ стало да Агенција за 

превенцију корупције и координацију борбе против корупције не почне да 

ради?” 

 


